



EXPLORE IT! Scavenger Fact-Finding Hunt into the life and service of one of the soldiers in your community, who walked these streets!



Instructions: You have **10 questions** that you need to answer in order to complete this scavenger hunt. You may need to look at multiple source documents to help you to answer the questions. You have been given some photographs, newspaper articles, and can use Ipads or chromebooks to explore the QR codes on the info-cards provided to help you. Do your best to stay focussed! You got this!

Soldier's full name : _____

Questions	Answers
1. In what service did your soldier serve? (air force, navy, army, other)	
2. What was their street number and name?	
3. How many brothers/or sisters did they have? Put a * next to any of them who served in the military.	
4. In what country/countries did your soldier serve and/or die?	
5. What schools did your soldier attend? (List as many as you can)	
6. Did your soldier attend a local church or synagogue? What is the name of that place?	
7. How old was your soldier when they died?	
8. What did your soldier do for work before signing up (enlisting) for war?	
9. How and when did their family learn about their death in the war?	
10. Where is the soldier's final resting place? (a cemetery, a memorial, unknown)	



EXPLOREZ! Découvrez la vie et le service d'un soldat dans notre communauté



Instructions: Vous avez **10 questions** auxquelles vous devez répondre pour compléter cette chasse aux trésors. Il faut que vous regardiez à plusieurs ressources primaires différentes pour vous assister à répondre aux questions. Vous avez des photographes, des articles dans des journaux, des Ipads et des ordinateurs pour vous assister à accéder les codes QR sur les cartes d'informations provenus pour vous aider. Bonne chance!

Le nom du soldat : _____

Questions	Réponses
1. Dans quelle service votre soldat a-t-il participé? (aviation militaire, la marine, l'armée, autre)	
2. Où est-ce que le soldat habitait? Identifiez l'adresse.	
3. Combien de frères/soeurs avait le soldat? Mettez un * à côté de ceux qui était le service militaire.	
4. Dans quel(s) pays est-ce qu'il a fait son service militaire?	
5. À quelles écoles est-ce que le soldat a assisté? Faites une liste.	
6. Est-ce que votre soldat a assisté à un église ou une synagogue? Quel est le nom de cet site religieux?	
7. Quel âge avait ton soldat quand il est mort?	
8. Quel était l'emploi de votre soldat avant qu'il s'est inscrit pour la guerre?	
9. Où et quand est-ce que sa famille a appris de sa mort?	
10. Où est-ce que votre soldat a été enterré? Est-ce que son nom est sur un monument? Lequel?	